
IHRC2023交通路线指引

Transportation Route Guide for IHRC2023

一、 广州白云机场到广州中国大酒店交通方式

From Guangzhou Baiyun International Airport To China Hotel
1. 乘坐地铁
耗时：约 45 分钟
费用：7 元/人
从机场南或机场北地铁站乘坐 3 号线（往体育西路方向）（首：06:02/末 23:17）搭至
嘉禾望岗站，站内换乘 2 号线（往广州南站方向）（首：06:00/末 23:35）至越秀公园
站下车。在 D1 出口站，步行一分钟。详见下图。
By Metro
Time：about 45 minutes
Cost：￥7 each person
From either the Airport South or Airport North Metro Station, take Line 3 towards Tiyu Xilu.
The first train departs at 06:02 and the last train departs at 23:17. Ride Line 3 until you reach
Jiahewanggang Station. At Jiahewanggang Station, transfer to Line 2 towards Guangzhou
South Railway Station. The first train on Line 2 departs at 06:00 and the last train departs at
23:35. Continue on Line 2 until you reach Yuexiu Park Station.



2. 乘坐出租车
耗时：约 45 分钟
费用：80 元 （不含过路费和过桥费）
T1航站楼出租车上客点：
1、A区到达区：A9号门外
2、B区到达区：B5号门外
T2航站楼出租车上客点：
1、国内到达区：50号门外
2、国际到达区：53号门外
乘坐出租车，共行驶 30 公里。目的地地址：广州市越秀区流花路 122 号，中国大酒
店。详见下图。
By Taxi
Time：about 45 minutes
Cost：about ￥80 (Tolls are not included) (30 kilometres)
Taxi pick-up point at Terminal 1
1. Arrival area of Area A: outside Gate A9
2. Arrival area of Area B: outside Gate B5
Taxi pick-up point at Terminal 2
1. Domestic arrival area: outside Gate 50
2. International Arrivals Area: Outside Gate 53
Destination: 122 Liu Hua Road, Yue Xiu District, China Hotel



二、 广州南站至广州中国大酒店交通方式

From Guangzhou South Railway Station Guangzhou To China Hotel
1. 乘坐地铁
耗时：约 40 分钟
费用：6 元/人
到站后可在一楼出站前按照标识指引前往地铁站，从广州南站地铁站乘坐 2 号线（往
嘉禾望岗方向）（首：06:00/末 23:30）搭至越秀公园站。在 D1 出口站，步行一分钟。
详见下图。
By Metro
Time：about 40 minutes
Cost：￥6 each person
Upon reaching the destination, you can proceed to the first floor and follow the signage to the
subway station before exiting. From Guangzhou South Railway Station, take Line 2 in the
direction of Jiahewanggang. The first train departs at 06:00 and the last train departs at 23:30.
Ride the subway until you reach Yuexiu Park Station. Upon exiting the station through the D1 exit,
walk for approximately one minute to reach your destination.



2.乘坐出租车
耗时：约 40 分钟
费用：65 元（不含过路费和过桥费）
前往一楼西广场出租车场，乘坐出租车，共行驶 23 公里。目的地地址：广州市越秀区
流花路 122 号，中国大酒店。详见下图。
By Taxi
Time：about 40 minutes
Cost：about￥65 (Tolls are not included)
To reach the taxi stand at the west square on the first floor, you can take a taxi, which will
cover a total distance of 23 kilometers.
Destination: 122 Liu Hua Road, Yue Xiu District, China Hotel


